

首页

学院概况

学院动态

学院师资

教育教学

高级搜索

学院师资

学术科研

马工教师

兼任教师

博士后

支撑团队

人才招聘

当前位置: 首页 > 学院师资 > 专任教师 > 副教授

合作交流

顾晓燕

编辑: cgsoft 作者: cgsoft 时间: 2017-10-10 14:25:18 访问次数:3850

顾晓燕，浙江大学传媒与国际文化学院副教授，文学博士。2012年7月毕业于北京大学。北大就读期间，获得国家留学基金管理委员会“中美联合培养博士研究生”全额奖学金，2010年9月至2011年9月，于美国Northwestern University（西北大学）学习。2003年至2008年在浙江卫视新闻中心工作，任记者。2005年获中国记协“全国优秀新闻工作者”称号，2007年被推选为国家广电总局“全国广播影视系统先进事迹报告会”报告人等。研究领域与研究兴趣主要包括电视艺术、电影艺术、新闻采访、新媒体等。

Email : zoegu@126.com

Dr. Gu Xiaoyan is an Associate Professor in the College of Media and International Culture at Zhejiang University. She earned her Ph.D. in Arts of Film and Television from Peking University in 2012. During 2010 to 2011, she was awarded the Sino-US Joint PhD Student Scholarship granted by the State Scholarship Council and studied at Northwestern University in the U.S.. Dr. Gu was a seasoned professional journalist, working at News Centre of Zhejiang Satellite TV Station from 2003 to 2008, and was named National Outstanding Journalist by All-China Journalists Association in 2005. She was a keynote speaker at the National Radio and TV Reporters Forum organized by the State Administration of Radio Film and Television of China in 2007. Her research interests include Arts of Film and Television, Journalism, New Media.

上一篇: 高芳芳

下一篇: 何春晖

分享到:

版权所有©浙江大学传媒与国际文化学院 地址：浙江省杭州市天目山路148号浙江大学传媒与国际学院